

# Now open

Selection & Text: Dörte Welti

## Bern: Esprit

Spitalgasse 9, 3011 Bern  
esprit.com



**Esprit Wellness Collection zu haben ist. Fittes Kampagnen-Model: Supermodel Christy Turlington Burns.**

The international fashion group Esprit has taken the concept of “back to

«Back to the roots» hat sich der internationale Modekonzern Esprit vorgenommen und demonstriert das Anliegen im brandneuen Store in Bern. Natürliche Materialien herrschen vor auf den 828 Quadratmetern, wo auch die ganz neue

the roots” to heart as evidenced by its brand-new store in Bern. Natural materials predominate at the 828-square-metre property, where the new Esprit Wellness Collection is also available. Fit campaign model: catwalk star Christy Turlington Burns.

## London: Lotus

52, Regent Street, London  
lotus.com

**Irgendjemand, der bei der Marke «Lotus» nicht sofort «British racing green» und rasende Helikopter von Stirling Moss bis Emerson Fittipaldi vor Augen hat? Die legendäre Automarke bedient ihre Aficionados längst mit Mode und Accessoires, jetzt neu zu bewundern im Flagship Store von London auf fast 465 Quadratmetern!**

The word “Lotus” tends to immediately conjure up British racing green and famous race car drivers from Stirling Moss to Emerson Fittipaldi. The legendary auto model has long been marketing

fashion and accessories to its close followers. Such goods can now be admired at the flagship store in London, which covers approximately 465 square metres.



## Geneva: Blacksand

37/39, rue Vautier, 1227 Carouge-Genève  
blacksandgeneve.com

**Erst 2011 lanciert, macht die junge Schweizer Uhrenmarke Blacksand Genève schon ordentlich Wirbel. Engagiert im harten Offshore-Sport, versucht der Gründer Alain Mouawad, den Spagat zwischen sportivem und urbanem Flair in seine Uhren zu legen. Die Haute Volée ist erfreut, das neue 200 Quadratmeter grosse Atelier wird stark frequentiert.**

Launched just last year, the new Swiss-made watch brand Blacksand Genève has already caused quite

a stir. Founder Alain Mouawad, a participant in demanding offshore sport, has endeavoured to combine athleticism and urbane flair in his timepieces. The “haute volée” is delighted, and the new 200-square-metre studio is drawing plenty of traffic.



## Zürich: Privé Club

Bahnhofstrasse 66, 8001 Zürich  
priveclub.ch



**Eines muss man den Zürichern lassen: Feiern können sie. Eine Location dafür mit absoluter Traumlage ist der neue Privé Club in Zürichs Bahnhofstrasse. Von der begehrten Dachterrasse schaut man auf die Strasse, unter der angeblich Gold liegen soll. Pächter: die Fortuna-Gruppe. Man wünscht selbiges für die Zukunft!**

One thing can be said about the people of Zürich. They know how to party. The new Privé Club on Bahnhofstrasse boasts a dream location – a rooftop terrace on the fifth storey affords a great view of the streets below, under which lies gold, according to urban myth. Behind this new venture is the Fortuna Group.